
Iz naših
organizacij

Planinsko društvo Litostroj je organizira-
lo TABOK PLANINCEV na Soriški planini
za vse deiovne organizacije, združene v zdru-
ženih podjetjih strojegradnje. Tabora se ]e
ndeležilo veliko število planincev, ki so iz-
vedli izlete od Litostrojske koče na vrhove
Trauh, Lajnar, Slatnik in Možic — 1550—
1600 m.

Planinsko društvo šmarna gora pa je v
času od 21.—30. 6. 1978 organiziralo planinski
tabor v Tamarju za svoje člane. Tabor je
vodil Jože Jutraž, namenjen pa je bil pred-
vsem vzgoji novlli- kadrov za potrebe orga-
nizacije.

— Na tradicionalnem tekmovanju v SSD
F. Bukovec v Medvodah za ravnateljev po-
kal, ki poteka za nižje razrede šole prek ce-
lega šolskega leta, so zmagali učenci in učen-
ke 4. b razreda, v tekmovanju za pokal Par-
tizana Medvode med višjimi razredi pa so
zmagovalci učenci in učenke 8. a razreda.

Najboljša športnika v SSD sta za letoš-
nje leto Jolanda Grošelj in Primož Bezek.
Sicer pa so najboljši športniki SŠD od 1.—8.
razreda pri pionirjih: Primož Rajter, Matija
ZnidaršiC, Dani Zver, Francl Bas. Miloš Na-
robe, Aleš Bajc. Milan Skof in Primož Be-
zek. Pri pionirkah pa: Alenka Viduč, Nataša
Kokalj, Marjana Jamnik, Mojca Tičar, Tanja
Pustovrh, cveta Jakič, Jolanda Grošelj in
Helena Zor.

Kajak kanu klub Rašica je izredno uspeš-
no organiziral in izpeljal dve veliki tekmo-
vanji iz svojega bogatega prograraa, in sicer
maraton na Krki in tekmovanje v spustu in
slalomu za veliko nagrado Rašice 78.

Obe tekmovanji sta bili po udeležbi tek-
movalcev množični, zagotovljena je pa bHa
tudi kvaliteta tekmovanja z udeležbo naj-
boljših domačih tekmovalcev in zelo dobro
mednaroduo udeležbo.

V krajevni skupnosti Komandant Stane je
bila ustanovna skupščina smučarskega dru-
štva Valentin Vodnik. Smučarsko društvo, ki
je v sezonah 1976-77 in 1977-78 delovalo kot
?ekcija SSD pri šoli, združuje prek 500 čla-
nov in je bilo ustanovljeno na pobudo kra-
janov in ZTKO LjuBIjana-Siška. Nova smu-
čarska organizacija je velika pridobitev za
krajane vseh naših mestnih KS.

Drsalno-kotalkarski klub Olimpija je imel
28. 6. 1978 redno letno skupščino kluba. Klub
združuje v svojih vrstah veliko število re-
publiških in državnih prvakov, raed drugim
tudi udeležence evropskih in svetovnih pr-
venstev.

Klub dela v zelo težkih razmerah, pred-
vsem zaradi izredno visokih najemnin ledene
ploskve v dvorani Tivoli, neustrezni pa so
tudi termini, ki jih klub dobi za vadbo. Nov
izvršni odbor bo še naprcj vodil Pečnik ing.
Branko. Septembra bo izredna skupščina klu-
ba zaradi problematike nadaljnjega delova-
nja kluba, statusa strokovnih delavcev in
pogojev najemnin za delo kluba.

Iz JDRC Puntižela se je vrnila prva sku-
pina otrok VVO Medvode in Manice Koman.

Skupaj je bilo 100 otrok in vzgojiteljic,
ki so 14 dni letovali ter se učili plavalnih in
ostalih veščin za osvojitev programa športne
značke.

Operativno politični štab za vodenje ak-
cije za pripravo samoupravnega sporazuma
za gradnjo telesnokulturnih objektov na
področju naše občine ie na prvl seji pripra-
vil konkretne zadolžitve in naloge posamez-
nih Clanov štaba. Doiočene so bile komisije
za propagando, pregled objektov ter za pri-
pravo samoupravnih aktov, ki bodo pripra-
vile podroben program dela do konca leta
1978.

Samoupravni sporazum e ustanovitvi skla-
da za gradnjo in vzdrževanje TK objektov
naj bi podpisale OZD.


